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بازدید تشریفاتی یا نظارت واقعی؟ کمیسیون صنایع از همراه اول بازدید کرد
<;br&#47;><br&#47>.عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی، از بازدید اعضای این کمیسیون از شرکت همراه اول خبر داد

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی معدن پیشرو؛ مصطفی پوردهقان اردکانی در گفت و گویی در تشریح جزییات دستورکار امروز(سهشنبه 30 اردیبهشت ماه)
کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی، گفت: اعضای کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی امروز از شرکت همراه اول بازدید به

عمل آوردند.

نماینده مردم اردکان در مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: به دنبال بازدید انجام شده مدیرعامل و مدیران شرکت همراه اول طی نشستی به ارائه
گزارشی از عملکرد و برنامههای خود در حوزه فناوری اطلاعات پرداختند.

این نماینده مردم در مجلس دوازدهم، یادآور شد: در این نشست ارزش بازار همراه اول و مخابرات در مقایسه با بزرگترین شرکتهای فعال در حوزه
ارتباطات در دنیا، حاشیه سود ناخالص و قیمت تمام شده اپراتورهای منطقه و داخلی مورد بررسی قرار گرفت.

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی، تاکید کرد: اعضای کمیسیون صنایع و معادن نیز پیشنهادات خود را در حمایت از مشترکان
همراه اول و مخابرات مطرح و تاکید کردند که در شرایط اقتصادی کنونی قیمتگذاریها باید متناسب با توان مالی مردم باشد.


